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Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 9 december 2013 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Carita Mandelin HSO 

Ove Martinsson HSO 

Lars Jonsson HSO 

vakant plats  

  

Förhinder  

Agneta Hagström  DHR
2 

  

Tjänstemän  

Wiveca Eklund verksamhetscontroller, 

sekreterare 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och 

ledamoten Blazena Westerlund. Justering sker onsdag 11 

december. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 12 november 2013 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 december 

2013 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget för 2014 

Rådet har en fråga om en aktivitet under nämndmålet ”Äldre kan 

bo kvar i sina hem så länge de vill” 

Aktiviteten- En specialiserad hemtjänstgrupp för kunder med 

psykiatriska problem ska bildas inom den kommunala 

hemtjänsten. 

Gäller detta bara brukare inom äldreomsorgen? 

 

Ärende nr 8: Bostäder enligt LSS för personer med 

funktionsnedsättning. 

Rådet mycket positiva för detta tjänsteutlåtande då det är mycket 

informativt och klargörande runt bostäder, mycket positivt att få 

bilagan om planeringen i staden. 

 

Ärende nr 13: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Avsägelse och ny ledamot i stadsdelsnämndens råd 

för funktionshinderfrågor. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Riktlinjer för idéburen stadsförbättring. 

Rådet ställer sig positiva till synpunktsportalen och till att det 

kommer in medborgarförslag. 
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§ 5 Dagens gäst nr 1; Atrium 

Atrium anmälde förhinder. 

 

§ 6 Dagens gäst nr 2; Anna Persson från Morris 

Anna Persson och Carolina Waldenberg arbetar på fritidsgården 

Morris. Verksamheten är öppen två kvällar i veckan för 

ungdomar med funktionsnedsättning. De har program som de 

tillsammans med ungdomarna har gjort på onsdagskvällen. På 

måndagar är det mer fria aktiviteter. De samarbetar med andra 

stadsdelar, bland annat Hägersten-Liljeholmen som de har disco 

en gång i månaden tillsamman med. Morris är också med i ett 

stor rikstäckande projekt, ”självbestämmande, inkludering och 

hälsa”. Åtta kommuner och stadsdelar deltar.  Det är fritidsforum, 

allmänna arvsfonden bland annat som står bakom projektet. 

Projektet pågår i tre år. 

 

§ 7 Datum för 2014 års möten 

Stadsdelsnämndens råd för funktionshinderfrågor sammanträder 

följande dagar under 2014. 

 

Måndag 27 januari 

Tisdag 4 mars 

Måndag 7 april 

Måndag 12 maj 

Måndag 2 juni 

Måndag 18 augusti 

Måndag 15 september 

Måndag 13 oktober 

Måndag 10 november 

Måndag 8 december 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Information om verksamhetsplan och en genomgång av 

tjänsteutlåtandet, Bostäder enligt LSS för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Balanslistan uppdaterades. 
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Programmet Delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

är uppdaterad för år 2014. 

 

§ 9 Övriga frågor  

Ordförande informerade om att det framgår i stadens budget att 

även år 2014 finns det 500 tusen kronor för utbildningsinsatser 

för funktionshinderråden i staden. 

 

Rådet framför ett stort tack för julbordet den 5 december. Rådet 

framför ett önskemål om att finna ett ställe att äta julbord på som 

är mer tillgängligt för personer med funktionsnedsättning till 

nästa år. 

 

Tillgängligheten i Farsta centrum. Atrium anmälde förhinder 

ännu en gång och rådet är djupt bedrövade att inte få träffa någon 

från Atrium. Nytt datum bokas med Atrium den 27 januari 2014. 

 

Rådet vill också diskutera bygget och få information om 

tillgängligheten i ICA Kvantum i Farsta med Atrium. 

 

Ordföranden har varit i Humlegården och besökt den nya 

offentliga toalett som är anpassad för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Rådet tog upp ett inslag i TV-programmet Kalla fakta, som 

handlade om hur kommuner börjat anlita privata konsulter för att 

få hjälp att avslå ansökningar om insatser från personer med 

funktionsnedsättning. Förvaltningen försäkrade att detta inte 

förekommit i Farsta. 

  

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 27 januari 2014 kl 

14.00–16.30, med förmöte kl 14.10. 

 

§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet 

 


